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PROTOKÓŁ Nr 27/2022 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 27 czerwca 2022 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:05 – 17:43 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Trochim-Sidorkiewicz, 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Adam Szmurło powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności MOAK w Wasilkowie za rok 2021. 

3. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki w Wasilkowie za rok 2021. 

4. Informacja o wynikach rekrutacji do przedszkola publicznego w gminie. 

5. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Wiceprzewodniczący Komisji Adam Szmurło przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności MOAK w Wasilkowie za rok 2021. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

przedstawił sprawozdanie. Stanowi ono załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, jak układa się współpraca MOAK z I Podlaską Drużyną 

Harcerek – czy MOAK udziela wsparcia finansowego i w jakiej kwocie. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki  

powiedział, że MOAK udostępnia harcerkom lokale, w których mogą się spotykać. Harcerki 

współpracują również przy organizacji wydarzeń plenerowych. Ocenił, że współpraca układa 

się bardzo dobrze i przynosi obopólne zadowolenie. Nie ma możliwości, żeby MOAK udzielał 

wsparcia finansowego harcerkom, gdyż nie jest to zadanie własne tej instytucji. Harcerki mogą 

liczyć na różnego rodzaju materiały do prowadzenia swoich zajęć, ale nie na środki pieniężne. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że MOAK nie jest instytucją, która może 

udzielać jakiejkolwiek dotacji komukolwiek. Harcerki jako stowarzyszenie mogą wystąpić do 

gminy z wnioskiem o udzielenie dotacji i to jest jedyna forma prawna w jakiej możliwe jest 

dofinansowanie harcerek. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała w jakiej kwocie dofinansowanie otrzymały harcerki w 2021 

r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska – harcerki wnioskowały o 4000 zł dofinansowania do 

wypoczynku i taką kwotę otrzymały. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał, jakie imprezy plenerowe planuje MOAK i czy odbędą się 

Dni Wasilkowa. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki  

powiedział, że w tym roku nie odbędą się Dni Wasilkowa, ale zaplanowano więcej wydarzeń 

mniejszych na terenie całej gminy – w sołectwach, na osiedlach. Organizowane są kina 

plenerowe, potańcówki, festyny, akcje animacyjne itd. Imprezy plenerowe zaplanowane na ten 

rok to: Nadrzeczny Salon Ambientu, Wasilkowskie Lato, Festyn w Nowodworcach, Święto 

Wólki, Festyn w Sochoniach, Festyn w Rybnikach, Letnie śpiewanie w Dąbrówkach, Tribute 

to Adam, Reggae Day, Festiwal Muzyki Kameralnej im. ks. W. Rabczyńskiego (4 niedziele 

września), Festiwal Rzeka Ognia. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał, czy jest pomysł, żeby wznowić organizację Dni 

Wasilkowa tak, jak ma to miejsce w sąsiednich gminach. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki 

powiedział, że nie widzi przeszkód, żeby organizować Dni Wasilkowa. Decyzja leży również 

po stronie Rady. Jeżeli radni ustalą budżet MOAK w takiej wysokości, by starczyło również na 

tę imprezę, to nie ma przeciwwskazań. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że wszystkie gminy świętują takie dni, a Wasilków nie. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki – celem 

organizacji tego typu imprez jest wyróżnienie gminy na tle pozostałych. W każdej gminie 

imprezy organizowane są według określonego schematu. Można robić tak, jak wszyscy, ale 
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chodzi o kontekst promocyjny naszego samorządu. Wkrótce powstanie infrastruktura przy 

zalewie. Do tego czasu warto przyzwyczajać mieszkańców i turystów, że w Wasilkowie można 

spędzić cały dzień, korzystając z różnych atrakcji, szerokiej oferty kulturalnej. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski pozytywnie ocenił ofertę imprez organizowanych przez 

MOAK. Wyraził wątpliwość jedynie co do kina plenerowego argumentując to mało 

interesującym repertuarem i małym zainteresowaniem ze strony mieszkańców. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki w Wasilkowie za rok 2021. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło przedstawiła 

sprawozdanie. Stanowi ono załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, jakie są potrzeby Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło powiedziała, że 

najważniejsze jest zagwarantowanie w budżecie gminy odpowiedniej kwoty na zakup 

księgozbioru. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski poinformował, że wpłynął wniosek Towarzystwa 

Przyjaciół Ziemi Wasilkowskiej o nadanie Bibliotece imienia „prof. Haliny Krukowskiej”. 

Zapytał jakie jest zdanie pani Dyrektor na ten temat. 

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wasilkowie Elżbieta Kisło powiedziała, że to 

zaszczyt, żeby Biblioteka otrzymała imię prof. Haliny Krukowskiej, która z jednej strony ma 

ogromny dorobek naukowy, a z drugiej zawsze podkreślała swoje przywiązanie do Wasilkowa. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Informacja o wynikach rekrutacji do przedszkola publicznego w gminie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad  5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 
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b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2022-2037. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  1 388 841 zł z tytułu: 

- dotacji na realizację projektu Kreatywna wieś Dąbrówki - 25 000 zł 

- podatków lokalnych od osób prawnych - 552 322 zł, 

- podatków lokalnych od osób fizycznych - 413 250 zł, 

- subwencji oświatowej - 377 528 zł, 

- ponadplanowych dochodów przedszkola - 20 741 zł. 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o  1 388 841 zł z tytułu: 

- realizacji projektu Kreatywna wieś Dąbrówki  - 25 000 zł, 

- zwiększenia dotacji na zakup samochodu do OSP w Dąbrówkach - 70 000 zł, 

- przesunięto środki z zakupów w OSP na udzielenie dotacji na zakup wyposażenia OSP 

Dąbrówki - 1 600 zł, OSP Jurowce - 10 200 zł, OSP Studzianki - 900 zł, 

- zmniejszono dotacje dla niepublicznej jednostki oświatowej - 175 300 zł, 

- zmniejszono dotację dla niepublicznych przedszkoli - 243 200 zł,  

- zwiększono dotację dla publicznych przedszkoli - 1 206 400 zł, 

- zwiększenie planu wydatków przedszkola w związku z uzyskaniem ponadplanowych 

dochodów - 20 741 zł. 

- przesunięto środki na dotację na uczniów z Ukrainy dla prywatnej szkoły - 12 800 zł, 

- zwiększono środki na wynagrodzenia nauczycielom - 488 640 zł 

- zmniejszono plan wydatków w rozdz. 80113 - 3 440 zł. 

Zmiany w rozdz. 60016 na 15 000 zł oraz rozdz. 75412 i 90095 na 1 000 zł dotyczą f. 

sołeckiego Nowodworc. 

Przeniesienie kwoty 11400 zł z dz. 921 do dz. 010 dotyczy f. sołeckiego Dąbrówek.  

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD 

- 457 531 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zapytał z czego wynika zmniejszenie dotacji dla 

niepublicznych oraz zwiększenie dla publicznych jednostek oświatowych. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że dotacje do szkół szacowane są na 

podstawie liczby uczniów w poprzednim roku. W tym roku jest większa liczba uczniów, 

również uczniów z dysfunkcjami, stąd konieczne są zmiany w budżecie. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/299/17 Rady Miejskiej w 

Wasilkowie z dnia 26 października 2017 r. w sprawie przyjęcia Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy Wasilków. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

Zmiana uchwały jest konieczna ze względu na zmiany zapisów ustawy o systemie oświaty, z 

których wynika, że gmina może udzielać pomocy uzdolnionym uczniom, ale tylko 

pobierającym naukę na terenie danej jednostki samorządu terytorialnego. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/299/17 Rady Miejskiej w Wasilkowie z dnia 26 

października 2017 r. w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci 

i Młodzieży Gminy Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie Regulaminu przyznawania stypendium naukowego, 

sportowego i artystycznego szczególnie uzdolnionym uczniom uczęszczającym do 

szkół podstawowych na terenie Gminy Wasilków. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

Stypendia ustanawia się w ramach przyjętego na terenie Gminy Wasilków „Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy Wasilków”. Uczniami 

uprawnionymi do otrzymania pomocy finansowej o charakterze motywacyjnym w formie 

przyznawanego  stypendium są uczniowie szczególnie uzdolnieni, pobierający naukę 

w szkołach podstawowych znajdujących się na terenie Gminy Wasilków. 
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Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Zapytał ile stypendiów jest 

przyznawanych w poszczególnych szkołach w gminie. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin powiedział, że nie ma w tej chwili tak szczegółowych 

danych. Dodał, że najwięcej wniosków wpływa o przyznanie stypendium sportowego, 

następnie artystycznego, najmniej – naukowego. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie Regulaminu przyznawania stypendium naukowego, sportowego i artystycznego 

szczególnie uzdolnionym uczniom uczęszczającym do szkół podstawowych na terenie Gminy 

Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wasilków. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

Rada Miejska zobowiązana jest do ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Wasilków, która jest niezbędna do określenia zwrotu kosztów jednorazowego przewozu  ucznia 

niepełnosprawnego oraz jego opiekuna z miejsca zamieszkania do placówki oświatowej w 

której uczeń podlega obowiązkowi szkolnemu. Z uwagi na to, że w Gminie Wasilków jest jedna 

stacja paliw, przyjęto, że średnia cena 1 litra paliwa  na dany rok szkolny, będzie ustalana na 

podstawie średniej cen paliw za pierwszy kwartał roku kalendarzowego. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zapytał, czy można ustalić cenę paliwa na podstawie 

np. drugiego kwartału roku kalendarzowego ze względu na duże wahania cen paliw. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin odpowiedział, że wówczas trzeba byłoby przełożyć 

przyjęcie uchwały na kolejny miesiąc ze względu na konieczność ustalenia średniej ceny 1 litra 

paliwa w drugim kwartale roku. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie wniosek o 

nieopiniowanie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 
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Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wpłynął wniosek od Towarzystwa Przyjaciół 

Ziemi Wasilkowskiej o nadanie Miejskiej Bibliotece Publicznej w Wasilkowie imienia prof. 

Haliny Krukowskiej. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 25/2022. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 17:43. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

 

             Agata Radziszewska           Robert Lewkowicz 

 


